Travelling

Every people on all over the world like travel. It's oldest kind of resting people are contrive many ways of travelling by car, bus, ship, plane, aeronautic, on foots. And many other ways. 

But the oldest one is to travel on foots. 

My live is not so long. But I travel all of this way . Each of this kind of travel good by its own way. To travel on your own foots for example kind when you may take care about you health because you can go every there, in mountains, forest look in a beautiful views, breathe with clear saturation ozone air. Sitting near fire and listening animals, nature and guitar. 

Travelling lets people to meet the places of interest on over the world. Try different foods, listening to different music. And in general to know many more about countries. 

You can do it. Make your choice. Which kind of travelling do you choose it's no so important. 

Перевод текста: Travelling

Каждые люди на во всем мире как путешествие. Это - самый старый вид отдыхающих людей - изобретают много способов поехать на машине, автобус, судно, самолет, воздухоплавательный, на foots. И много других путей. 

Но самый старый должен поехать на foots. 

Мое живое не является таким длинным. Но я путешествую по всему этому пути . Каждый этот вид путешествия, хорошего его собственным путем. Поехать самостоятельно foots например вид, когда Вы можете заботиться о Вас здоровье, потому что Вы можете пойти каждый туда, в горах, лесной взгляд в красивых представлениях, дышать с ясным воздухом озона насыщенности. Сидящий близкий огонь и слушающие животные, природа и гитара. 

Путешествие позволяет людям, чтобы встретить достопримечательности на по миру. Пробуйте различные пищевые продукты, слушая различную музыку. И вообще знать еще многих о странах. 

Вы можете сделать это. Сделайте ваш выбор. Какой вид путешествия делают Вы выбираете, это не настолько важно.

